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Co  ma  wspólnego  uniwersum  stworzone  w  latach  1970.  przez
George’a  Lucasa  z  wychowaniem  dzieci?  Dlaczego  to  właśnie
„Gwiezdne wojny” zostały wzięte na cel wywrotowej ideologii
woke? Na te i inne pytania dotyczące destrukcji współczesnej
kultury  odpowiada  Piotr  Plebaniak  w  najnowszym  „Na  zdrowy
rozum”. Rozmawia Bartosz Iwicki.
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